

PUSAT LATIHAN PENGAJAR DAN KEMAHIRAN LANJUTAN (CIAST)
PETI SURAT 7012, SEKSYEN 19, 40900 SHAH ALAM,
SELANGOR.

PEROLEHAN TERUS BAGI PENYELENGGARAAN KEROSAKAN FIZIKAL DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI CSC ILP SANDAKAN SABAH

Untuk diisi oleh Jabatan			Untuk diisi oleh Penyebutharga		Gambar untuk rujukan (jika perlu)
Bil.	Spesifikasi	Kuantiti	Harga Seunit	Jumlah Harga	
A KERJA-KERJA AWALAN					
1	Kerja-kerja awalan dan pengurusan dan pengawasan, penghantaran peralatan, tenaga kerja dan bahan-bahan kerja serta insuran kerja (contractor all risk).	1 lot			
B KERJA-KERJA AWAM & ELEKTRIKAL					
PEJABAT					
1	Kerja-kerja menyelenggara penghawa dingin 2 HP jenis "split type" sedia ada yang rosak. Unit "outdoor" bunyi bising. (Pejabat Ketua Penyelaras, Bilik 2, Bilik Cetak)	3 unit			
2	Kerja-kerja membekal dan memasang suis 2 "pole" yang baru. (Bilik Ketua, Bilik 3, Bilik 4, Bilik Cetak)	4 unit			
BILIK PENGAJARAN 1 & 2					
1	Kerja-kerja menyelenggara "lcd projector" yang rosak dan kabur dan membekal dan memasang kabel VGA baru sepanjang 10 meter. (Bilik Pengajaran 1)	1 unit			
2	Kerja-kerja menyelenggara penghawa dingin jenis "ceiling cassette" yang kurang sejuk. (Bilik Pengajaran 1 & 2)	4 unit			
3	Kerja-kerja membekal dan memasang suis "2 pole" baru bagi "LCD Projector". (Bilik Pengajaran 2)	1 unit			
BILIK SIMULASI					
1	Kerja-kerja menyelenggara dan servis penghawa dingin jenis "split type" sedia ada. (Bilik Simulasi Teknologi Maklumat & Kejuruteraan, Tempi SPA & Kecantikan dan Hospitaliti)	3 unit			
BILIK SEMINAR					
1	Kerja-kerja menyelenggara dan servis penghawa dingin 3 HP jenis "ceiling cassette" sedia ada.	4 unit			
ASRAMA PEREMPUAN					
1	Kerja-kerja membekal dan memasang "bottle trap" yang baru pada sinki sedia ada. (Tandas)	5 unit			
2	Kerja-kerja menyelenggara pam tandas yang rosak. (Tandas)	2 unit			

3	Kerja-kerja mengesan dan menyelenggara bekalan elektrik bagi lampu dan kipas serta kerja-kerja lain yang berkaitan. (Bilik L-P106)	1 lot			
ASRAMA LELAKI					
1	Kerja-kerja menyelenggara "floor trap" dan paip yang tersumbat dan kerja-kerja lain yang berkaitan. (Bilik Basuh)	1 lot			
2	Kerja-kerja membekal dan memasang "bottle trap" yang baru pada sinki sedia ada. (Bilik Basuh)	3 unit			
3	Kerja-kerja menyelenggara paip sinki yang tersumbat dan kerja-kerja lain yang berkaitan. (Tandas)	1 lot			
4	Kerja-kerja membekal dan memasang "bottle trap", kepala paip dan "flexible hose" yang baru pada sinki sedia ada. (Tandas)	5 unit			
5	Kerja-kerja menyelenggara kunci pintu tandas yang rosak. (Tandas)	2 unit			
6	Kerja-kerja membekal dan memasang kepala paip yang baru. (Tandas)	6 unit			
7	Kerja-kerja menyelenggara pam tandas yang rosak. (Tandas)	2 unit			
JUMLAH KESELURUHAN					

NOTA :

- 1) Gambar yang disertakan adalah sebagai rujukan sahaja, kontraktor hendaklah membuat penilaian sendiri terhadap item yang berkenaan, Keluasan kawasan adalah berbeza-beza . Kontraktor dikehendaki melakukan pengukuran dan pengiraan sendiri yang berkaitan dengan kerja – kerja yang terlibat.
- 2) Kontraktor yang berjaya dikehendaki membekalkan catalog / sampel produk apabila dipohon oleh pihak CIAST.
- 3) Kontraktor mestilah memastikan kerja – kerja pembersihan kawasan dari bahan yang tidak digunakan dan segala kotoran di kawasan yang berkaitan hendaklah dibawa keluar dari kawasan INTITUT ke tempat yang dibenarkan oleh PBT SETEMPAT (**DILARANG MEMBUANG SISA BAHAN BINAAN KE DALAM TONG SAMPAH INSTITUT**)
- 4) Segala kos bagi kerja – kerja membaik pulih kerosakan yang berpunca daripada kerja – kerja pengubahsuaian atau naiktaraf adalah ditanggung sepenuhnya oleh pihak kontraktor yang terlibat.
- 5) Pihak kontraktor hendaklah memastikan pematuhan keselamatan di tempat kerja dipatuhi. Pihak **CIAST/INSTITUT YANG BERKENAAN** berhak untuk memberhentikan kerja jika prosidur keselamatan dan kebersihan tidak dipatuhi.
- 6) Pihak kontraktor / pembekal hendaklah menyertakan sijil daftar SST bagi syarikat yang berdaftar.
- 7) Pihak kontraktor perlu menyediakan Surat Akuan Siap Kerja dan Jaminan Selama 6 Bulan setelah kerja diselesaikan.

Tarikh :

.....
(Tandatangan & Cop Syarikat)